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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Paulina Brandberg (L)

2022/23:36 Arbetsmiljön inom byggbranschen

Under årets första nio månader besökte Arbetsmiljöverket 62 byggarbetsplatser 
i Jönköpings län. Av dem fick 35 stycken någon form av anmärkning på 
säkerhetsarbetet, alltså mer än varannan.

Det handlar ofta om brister i det förebyggande och systematiska arbetet med 
riskanalyser och avsaknad av fallskyddsutrustning. Om detta rapporterar SVT 
Nyheter Jönköping den 1 november 2022. 

Arbetsmiljöproblem inom byggbranschen är ingen ny företeelse, och varje år 
dör ett flertal arbetstagare på byggarbetsplatser runt om i landet. 

Därför vill jag fråga statsrådet statsrådet Paulina Brandberg:

Vilka initiativ avser statsrådet att ta för att komma till rätta med 
arbetsmiljöbristerna inom byggbranschen och stoppa dödsolyckorna?

………………………………………

Johanna Haraldsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-11-02
Besvaras senast
2022-11-09 kl. 12.00


